



Referat af 1. beboerrådsmøde 2018

Referat

Referat af Beboerrådsmøde den 7. februar 2018

Gæster:

Frans M517 og Søren E602.

Til stede:

Esben, Niels Kristian, Nanna H804, Diana, Nanna E604, Aron, Anne Louise, Cecilie (fra punkt 10a) og Charlotte fra administrationen.

Afbud:

William, Cecilie kommer senere.

1. Valg af ordstyrer:

Anne Louise blev valgt til ordstyrer.

2. Godkendelse af dagsorden:

Dagsordenen blev godkendt.

3. Godkendelse af referat:

Referatet blev godkendt.

4. Meddelelser:

William havde bedt Charlotte informere om, at han pt er i dialog med Megasound omkring udbedring af diverse småting i både baren og Sumpen. Charlotte har modtaget den første regning på dette og beder derfor til, at man spørger om udgiften, før arbejdet sættes i gang, så vi holder øje med den samlede udgift.

Niels Kristian har taget kontakt til Universitetsavisen og bedt dem opdatere information og tage nye billeder af kollegiet.

Diana kunne fortælle, at der har været afholdt arbejdsweekend i Krea, da man har valgt selv at male etc. denne gang. Der ønskes dog hjælp til loftet. Diana taler med Johnny om at få det udbedret, evt. i nyt budgetår.

Diana kunne også fortælle at tømmermandsbiograf om søndagen går godt. Der kommer omkring 10 personer hver gang, men det er ikke de samme hver gang. Der forsøges nu med baby-bio; første gang den 16.2.

5. Spørgsmål fra tilstedeværende gæster:

Intet til dette punkt.

6. Opfølgning på projekter:

Der var intet til dette punkt og punktet slettes fremadrettet, da det ofte overlapper med det efterfølgende punkt.



7. Status på diverse arbejdsgrupper:

a) Udarbejdet dokument for beføjelser for arbejdsgruppen: "Cykelparkering ved blok J":

Niels Kristian gennemgik arbejdsgruppens oplæg og det blev godkendt. Oplægget vedlægges dette referat.

b) "Døgnåbning af Fitness": Status?

Aron gav følgende status: Jens Kristian (Fitness koordinator) har spurgt de nuværende frivillige, om de ville fortsætte som frivillige, hvis der blev døgnåbent. 12 svarede nej og 8 svarede ja.

Da der blev stemt om Aron skulle arbejde videre med en løsning om to forskellige medlemsskaber (et som nu og et hvor man kan træne hele døgnet), stemte en person i mod, 6 stemte for. Aron fremlægger forslag på næste møde.

Derudover bad Aron om flere penge til de frivillige, men det kan budgettet desværre ikke bære i indeværende år.

c) "Rekrutteringsdag/pre-beboermøde" Status?

Niels Kristian opfordrede alle til at komme med gode ideer til dagen, som ligger første uge af marts.

d) "FAQ intranettet samt infobrev til tilflyttere, Velkommen til ØK": Status?

Mia fra administrationen efterlyser tilbagemelding på sit oplæg til info-pjecen, da den gerne skal være færdig til indflyttermøde den 4. marts.

e) "Procedure for leje af Sumpen": Status?

Nanna E604 laver oplæg til manual til næste møde.

f) Nedsætte arbejdsgruppe/byggeudvalg ifm §100-sagen. 3-4 personer.

Næste byggemøde afholdes den 28.2 kl. 10 – 11:30 i beboerrådets mødelokale. Niels Kristian, Nanna H804, Nanna E604 og Esben blev valgt ind i arbejdsgruppen. Diana er suppleant.

8. Beboerrådets årshjul for februar, marts og april:

a) Der afholdes fasteval i Down Wonder den 17.2 kl. 22.

Nanna E604 er i gang med at planlægge arrangementet. Information følger.

b) Søndag den 4. marts indflyttermøde.

Nanna E604 koordinere med Mia fra administrationen.

c) Første uge af marts, rekrutteringsdag/pre-beboermøde

Arbejdsgruppen arbejder på sagen.

d) Onsdag den 21. marts ekstraordinært beboermøde

Charlotte fortalte, at det bliver et pakket møde, da budget skal gennemgås og muligvis også §100-sagen. Charlotte udsender dagsorden og tager referat, Anne Louise står for it-delen og BR står for den praktiske planlægning.

9. IT status v/Frans:

Frans gennemgik den nye hjemmeside og der var enighed om, at det ser godt ud. Der er et udestående punkt omkring log-in før hjemmesiden kan lanceres. BR holdes underrettet omkring udviklingen.

Derudover kunne Frans fortælle, at han fortsat arbejder på antenne og tv-boks i Sumpen, men ikke er i mål så det virker endnu.

10. Administrationens punkt:

a) Budgetopfølgning:

Budgetopfølgning for januar blev rundsendt inden mødet med følgende note:

Der er brugt DKK 38.500 det første halve år. Samlet set er der DKK 24.500 tilbage til resten af året. Dvs. der skal ikke bruges de store beløb resten af året, da budgettet skal holdes. Der bør overvejes, hvor der kan tjenes ekstra penge resten af året.

Det blev aftalt, at Charlotte skal skrive til alle udvalg og informere dem om, at vi ser



på budgettet samlet resten af året og at hvert udvalg har ansvar for at passe på pengene. Derudover blev det besluttet, at Charlotte udarbejder en liste over alle udlejningspriser og gebyrer til næste møde, som så gennemgås og vurderes med henblik på evt. stigninger.

Under punktet blev det også diskuteret, hvorvidt der skal købes nye boremaskiner. Charlotte laver en business case.

Rundvisning med musikudvalget blev også diskuteret og det blev besluttet, at man ikke længere behøver rundvisning for at bruge lokalerne, men at udlejningen kan give adgang så snart brik-gebyr er betalt.

b) Tidsplan for nyt netværk:

Charlotte fortalte, at Infrateam, Frans og Rasmus påbegynder udskiftning af netværket den 13.2 og forventer at være færdige den 25.2. Der bliver udsendt information til alle beboere og der følges løbende op med information under nyheder på intranettet og på diverse info-skærme.

c) Information fra Administrationen:

Der var intet til dette punkt.

11. Beboerrådsformandens punkt:

a) Status på ny forpagter i Spiseriet:

Spoon er nu åbnet og er blevet hyggeligt. Daniella Jessen er ansat som rengøringsassistent. Renoveringen kommer til at koste BR DKK 40.000. Serveringsrummene skal bruges som beboernes anden dagligstue, hvorfor der kommer scanner på og åbningstiderne bliver følgende:

Søndag-onsdag 07-02

Torsdag-lørdag 07-04

Ovenstående åbningstider er i første omgang i en prøveperiode på en måned, hvorefter der evalueres.

b) Information omkring mandskabsrummet:

Niels Kristian fortalte at kollegiet pr. 1. marts overtager det gamle mandskabsrum i kælderen. Der er sat DKK 10.000 af i budget 2018/2019 til evt. renovering af lokalet.

Niels Kristian efterlyste ideer til brug af rummet fremadrettet.

Efter mødet fremviste Niels Kristian rummet.

12. Bestyrelsessager:

Intet til dette punkt.

13. Evt.

Cecilie meddelte, at hun har trukket sig fra diverse udvalg, hun fortsætter dog i BR og i filmudvalget.

Aron spurgte om Sport og Tv måtte sætte dart op i Sumpen. Efter nogen diskussion blev det besluttet at Aron præsenterer en løsning, som enten rundsendes pr. mail eller tages op på næste møde.

Det forventes at ØK-festival afholdes den 12. eller den 19. maj.

Sommerfesten bliver afholdt ifm. semesterstart.

14. Lukket punkt:

Intet til dette punkt.